

**WORK STATUS DECLARATION (CLA POSITIONS)
DÉCLARATION DE STATUT DE TRAVAIL (POSITIONS DE CLA)**

CONFIDENTIAL

(English Version)

The employment of non-Canadian academics is governed by the *Immigration and Refugee Protection Act*, Immigration Refugees & Citizenship Canada; and Employment and Social Development Canada. Are you legally entitled to work in Canada because you are (a) an *Aboriginal Person of Canada (b) a Canadian citizen (c) a Permanent Resident of Canada or (d) eligible under the *North American Free Trade Agreement*, or *Canada-Chile Free Trade Agreement*?

Yes

No

SIGNATURE: _____

DATE: _____

**Aboriginal Peoples includes all Indigenous people of Canada which under the Constitution Act, 1982, section 35 (2) includes Indians, Inuit and Métis people.*

CONFIDENTIEL

(Version française)

L'embauche des universitaires non canadiens est régie par la Loi sur l'immigration et la protection des réfugiés; Immigration Réfugiés et Citoyenneté Canada; et Emploi et Développement social Canada. Êtes-vous légalement autorisé à travailler au Canada parce que vous êtes (a) une *personne autochtone du Canada (b) un citoyen canadien/citoyenne canadienne (c) un résident permanent/résidente permanente du Canada ou (d) admissible en vertu de l'*Accord de libre-échange nord-américain* ou de l'*Accord de libre-échange Canada-Chili*?

Oui

Non

SIGNATURE: _____

DATE: _____

**Le terme «peuples Autochtones» s'entend de tous les peuples Autochtones du Canada, qui selon la Loi Constitutionnelle de 1982, article 35 (2), incluent notamment les Indiens, les Inuit et les Métis du Canada.*

Veuillez avoir l'amabilité de renvoyer le Formulaire de déclaration à l'unité d'embauche.

Please return the declaration form to the department/unit/area to which you applied.